
Heerhugowaard, 11 maart 2021

Aan het college van B&W en de gemeenteraad van Heerhugowaard.

Geacht College en gemeenteraad.

Aandachtig de problematiek en in het bijzonder de betaalbaarheid van nieuwe woningen, heb ik op 
8 december mijn plan voor betaalbare woningen op de Westpoort persoonlijk bij de balie van het 
gemeentehuis afgegeven, samen met mijn adviseur ^^^^^^HZowel U als gemeente, maar ook 
wooncorporatics, woondcskundigcn en bijna alle politieke partijen vinden dat er echt iets aan de 
wooncrisis gedaan moet worden.

Vaak zijn nieuwbouwprojecten veel te duur, waardoor die woningen in de hoge huur- en koopsector 
terechtkomen. En dat is bij mijn plan niet het geval. Deze woningen zijn voor iedereen betaalbaar.

Het voelt vreemd dat ik tot op heden van U en de gemeenteraad nog geen enkele reactie heb 
gekregen. Alleen via de krant, maar niets officieel. Zeer teleurstellend. Ik zou op basis van de Wet 
Openbaar Bestuur (WOB) graag willen weten, welke argumenten U als College van Burgemeester 
en Wethouders heeft gehad om richting mij niet te willen reageren, c.q. een besluit te nemen.

Gezien de spoedeisendheid en de redelijke termijnen van bezwaar en beroep, verzoek ik U om een 
reactie binnen 4 weken.

Hoogachtend, 
Aad

e Heerhugowaard


